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Vragen van het lid Jansen (SP) aan
de ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en voor Wonen, Wijken en Integratie
over de toepassing van
zonne-energie in gebouwen van de
Rijksgebouwendienst. (Ingezonden
8 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
interview met de directeur-generaal
van de Rijksgebouwendienst
«Zonnepanelen, daar beginnen we
nog niet aan. Het levert te weinig
op»1 en herinnert de minister van
VROM zich haar feestelijke
videoboodschap2 voor het
jubileumcongres van Holland Solar
op 5 oktober jl.?

2
Zijn de uitspraken van de
directeur-generaal van de
Rijksgebouwendienst in lijn met het
kabinetsbeleid? Zo nee, op welke
punten niet?

3
Onderschrijft u dat de overheid een
voorbeeldfunctie heeft bij de
invoering van duurzame technieken,
ook in het stadium dat deze
technieken nog niet winstgevend
zijn? Onderschrijft u dat dit dubbel
geldt voor de actieve benutting van
zonne-energie, omdat dit op termijn
vrijwel zeker de belangrijkste
duurzame energievoorziening zal
worden?

4
Kunt u uiteenzetten hoe de
rijksoverheid haar voorbeeldfunctie
gaat invullen voor zon-thermische en
zon-PV-technieken? Wat zijn de
specifieke mogelijkheden voor
projecten bij de
Rijksgebouwendienst?

1 Het Financieele Dagblad, 5 oktober 2009.
2 Enkele quotes: «In de energiemix is plaats
voor wind- en zonne-energie. (...) Ons land is
er buitengewoon geschikt voor. (...) U kunt
met een gerust hart in wind- en zonne-energie
investeren».
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